

Audit Committee Resolution for the Appointment of External Auditor 19/05/2024

قرار لجنة المراجعة للتوصية بتعيين المراجع الخارجي 2024/05/19

According to Article (78) of the Corporate Governance Rules issued by CMA in regard to the rules for the appointment of the External Auditor

WHEREAS, The Audit committee has received multiple proposals in response to the invitation sent to various auditing firms. These proposals were for conducting a financial review of the company for specific periods, including Q2 and Q3 of 2024, the financial statements for the entire year of 2024, and Q1 of 2025. The details of the received proposals are outlined below.

No.	External Auditor	Fees
1	Ernst & Young	1,009,000 SAR
2	PWC	1,600,000 SAR
3	RSM	1,645,000 SAR

And in accordance with Audit Committee Charters and the rules and regulations issued by CMA, and after reviewing the proposals received from the external auditors, the Audit Committee has resolved to recommend to the General Assembly the appointment one of the following Firms:

No.	External Auditor	Fees	
1	Ernst And Young	1,009,000 SAR	
2	PWC	1,600,000 SAR	

استناداً للمادة (78) من لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية فيما يتعلق بقواعد تعيين المراجع الخارجي

وحيث، أستلمت لجنة المراجعة عروض الأسعار وذلك بناء على الدعوة الموجهة لعدد من مكاتب مراجعي الحسابات للتقدم بعروضها لإجراء مراجعة حسابات الشركة للربع الثاني 2024 والربع الثالث 2024 والقوائم السنوية للعام 2024 وللربع الأول من عام 2025م، والتي جاءت على النحو التالي:

الأتعاب	المراجع الخارجي	رقم
1,009,000 SAR	ايرنست أند يونغ	1
1,600,000 SAR	بي دبليو مي	2
1,645,000 SAR	RSM	3

وحسب ما تقتضيه لائحة لجنة المراجعة ولوائح هيئة السوق المالية لاختيار مراجعي حسابات الشركات المساهمة، وبعد الاطلاع على العروض المرسلة من قبل هذه المكاتب، فإن لجنة المراجعة لشركة البحر الأحمر العالمية قررت التوصية للجمعية العامة باختيار أحد المراجعين التالية أسماؤهم:

الأتعاب	المراجع الخارجي	رقم
1,009,000 SAR	ايرنست أند يونغ	1
1,600,000 SAR	بي دبليو سي	2

Audit Committee Members

Chairman

Mr. Mohammad Zaher Al Munajjed

Mr. Sami Ahmed Bin Mahfouz

Mr. Mohamed Husnee Jazeel

Dr. Mazen Hassounah

Board Secretary

Mr. Mahmoud Abdulghaffar

أعضاء لجنة المراجعة

ربيس اللجمه السيد/ محمد زاهر المنجد

السيد/ سامي أحمد بن محفوظ

السيد/ محمد حسني جزيل

د/ مازن حسونة

أمين سر المجلس السيد/ محمود عبدالغفار